

EU DECLARATION OF CONFORMITY DECLARATION DE CONFORMITE UE

3000_CE_FE_B

Manufacturer / Fabricant : LACROIX City Street Lighting business unit / LACROIX City pôle Eclairage Public

Address / Adresse : 1 rue de Maupas - 69380 LES CHERES - FRANCE
+33 4 78 47 33 55
info.eclairage-public@lacroix.group

LACROIX City Street Lighting business unit represented by the below signatories, hereby certifies on its sole responsibility that the **FESTILUM** (connector for illumination, loudspeaker, etc) complies with the requirements of the following European Directives, when installed, maintained and used according to the installation standards, the good engineering practices, as well as the producer's instructions:

LACROIX City pôle Eclairage Public représenté par les signataires ci-dessous, déclare sous sa propre responsabilité que le **FESTILUM** (connecteur pour illuminations, sonorisation, etc.) est conforme aux exigences des Directives européennes suivantes, sous réserve d'installation, d'entretien et d'utilisation conforme aux normes d'installation applicables et aux instructions du constructeur :

2014/30/UE – EMC/CEM

2014/35/UE – Low Voltage Directive / Directive Basse Tension

2011/65/UE – RoHS 2

The low voltage directive shall apply to electrical equipment designed for use with a voltage rating of between 50 and 100V for alternating current and between 75 and 1500V for direct current.

Excluded from this directive are so-called basic components, if their safety evaluation in line with this directive can only be made when installed. Such products are field attachable connectors, receptacle connectors, pigtails and single components.

La directive basse tension s'applique aux équipements électriques conçus pour être utilisés avec une tension nominale comprise entre 50 et 1000V pour le courant alternatif et entre 75 et 1500V pour le courant continu. Sont exclus de cette directive les composants dits de base, si leur évaluation de sécurité conformément à cette directive ne peut être effectuée qu'une fois installés. Ces produits sont des connecteurs amovibles sur site, des connecteurs de prise, des pigtaills et des composants uniques.

Les Chères, November 2023

Olivier PELLERIN
General Manager
Directeur Général

Sylvie PAPILLON
Environment / Quality Manager
Responsable Qualité / Environnement



LACROIX City pôle Éclairage Public (Street Lighting business unit)

SAS au capital de 991 854 EUR – RCS LYON 321 262 446 – Siret 321 262 446 00032 – TVA (VAT) FR 06 321 262 446 – APE Code 2712 Z

Siège Social/Head Office : 1, Rue de Maupas – 69380 Les Chères – France
Tel : +33 (0)478 473 355 – Fax : +33 (0)478 470 698 – www.lacroix-city.com